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SEGRE

Dijous, l7 de maig del 2018

27 Futbol. Manu Molina diu que no ha sigut
"feliç" i se'n vol anar malgrat tenir contracte

I
Hoquei. ElVila-sana tanca els dos prirners
fitxatges per reforçar el segon equip
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BÀSQUET tEB OR

Jorge Serna afirma en la seua presentació com a entrenador del Força Lleida que vol atreure lãfició
al Barris Nor! amb un joc atractiu ll Falta el seu segon i Prado serà assessor esportiu

¡osÉ cnRlos MoNGE
I LLEIDA I J6¡gs Serna vol que I'afi-
ció al bàsquet torni a omplir el
Barris Nord i la seua proposta
per aconseguir-ho és amb unjoc
"dinàmic, amb dosi d'especta-
cularitat i que atregui la gent al
pavelló", va explicar ahir du-
rant la seua presentació com a
primer entrenador de l'equip
la temporada vinent. Després
de salvar la LEB Or amb una
victòria a Manresa en l'última
jornada, el president del Força
Lleida, Félix González, es va

DEU PROFESSIONALS

El tècnic vol una plantilla

amb deu professionals

capaços d'aportar tots
20 minuts

confessar "molt content de con-
tinuar'amb el club a la LEB Or.
Ara tots valorem el que és estar
a la segona divisió del bàsquet
espanyol". Va celebrar la con-
tinuïtat de Serna, del qual va
dir que era "una de les perso-
nes que han fet possible aquesta
continuïtat, juntament amb els
jugadors i Borja Comenge i tot

l'staff'l. Va qualificar el tècnic
com "un home de club" i va
explicar que el primer objectiu
del club és "millorar i potenciar
l'staff tècnic".

Jorge Serna va agrair la con-
fiança del club i va explicar que
'rs'han donat tots els condicio-
naments que vaig demanar pel

acceptar el càrrec", és a dir, que
fos compatible amb el seu tre-
ball com a professor a l'Inefc,
per a la qual cosa I'entitat in-
corporarà un segon entrenador
professional, mentre també tor-
narà Joaquín Prado per exercir
d'assessor esportiu, una altra de
les peticions que va fer Serna.

Albgrt Aliaga, directiu res-
ponsable de la part esportiva,
va destacar els dos motius pels
quals s'ha apostatperJoþ Ser-
¡a: t'La seua capacitat profes-
sional indubtable i la seua ex-
periència i pel seu compromís
amb el club. Sempre posa el club
davant seu."

Félix Gonaílez diu
que no ha rebut
cap oferta del
ileida Esportiu

I Félix Gonzá,lez va ex-
plicar ahir que no ha re-
but cap oferta per com-
prar el club per part del
Lleida Esportiu, després
que el president del club
de futbol, Albert Esteve,
va assegurar que estava
disposat a oferir 400.000
euros per adquirir-lo i
convertir-lo en una sec-
ció. "Com a Forçä Lleida
no hem rebut cap propos-
ta ni oferta, ni m'ha trucat
ningú. Com a president, jo
tampoc he fet cap oferta
a ningú", malgrat que va
recordar que "l'any pas-
sat, amb un grup de per-
sones vinculades al club i
també amb persones no
vinculades, es va presen-
tar a Esteve una propos-
ta d'adquisició. No.els va
semblar bé i es va deixar
estár".

Només dos jugadors tenen
contracte per a la pròxima
temporada, Miki Feliu i l'esto-
nià Kregor Hermet, mentre que
s'ha ofert la renovació per dos
temporades a MBaye. "De la
resta, parlarem amb tothom, a
veure quines són les seues idees
i les seues pretensions", va dir
el tècnic. Va admetre que fins
que no coneguin el pressupost
no es podran concretar fitxat-
ges, però que, independentment
däixò, sí que té clar el perfil que
busca: "Vull deu professionals
que puguin jugar tots 20 rninuts,
en lloc d'una columna que acu-
muli minuts. Vull competència
per a totes les posicions, capa-
ces de jugar als dos costats del
camp, amb qualitat amb la pilo-
ta i que s'hi deixin la vida." Va
assegurar també que afronta el
repte "amb la màxima il'lusió.
Sóc un apassionat del bàsquet i
aquest és el millor lloc possible
en aquesta ciutat".

La notícia a Lleida
Televisió

sEcqEi

Albert AIiaga, Jorge Serna i Félix González, ahir durant la presentació del tècnic del Força Lleida per a la temporada vinent.

PREUSIÓ

El pressupost sãcostarà
als650.000euros

I El Força Lleida comptarà
la temporada vinent amb un
presiupost d'uns 650.000 eu-
ros, que és una xifra similar a la
que ha tingut en aquest exer-
cici. Així ho va explicar ahir el
president del club, Félix Gon-
zález."En un termini de 15 o
30 dies ja tindrem una estima-
ció aproximada del pressupost
amb què podem comptar, però
lbbjectiu és mantenir una xifra
similar a la de l'any passat. Les

despeses les podem saberja,
però els ingressos encara no".

LA TEMPORADA QUE VE

El CB Pardinyes pot
tornara estarvinculat

I Félix González va explicar
que, de cara a la propera tem-
porada, el club vinculat amb
el Força Lleida podria tornar a

ser el CB Pardinyes. En aquesta
temporada que ha finalitzat la

vinculació ha estat amb lAlpi-
cat, amb el qual es mantindrà
la col.laboració. "Continuem
també col.laborant amb lAlpi-
cat, com ho fem amb la resta
de clubs amb els quals hi ha
conveni", va afegir. "Tenim ju-
gadors que acaben de júniors i
aniran a aquests equips."

AL SARAGOSSA

Uolen demanarde nou
la cessió de MarcMartí

I El Força Lleida vol tornar a

comptar la pròxima temporada
amb Marc Martí, eljugador llei-
datà que pertany a la discipliòa
del Saragossa i que ha estat ce-
dit les dos últimes temporades.
"El Saragossa va salvar la cate-
goria ACB el cap de setmana
passat, així que no era el mo-
ment de parlar", va explicar Jor-
ge Serna. "Ara serà sí que serà
el moment, a veure quina idea
tenen amb ell. Si és possible, és

clar que mãgradaria comptar
amb ell la temporada que ve." [To',i.',1."üXi:"'1' -E


